
 

Zápis ze zasedání výboru 18.1.2019 

Sjezdu se aktivně členové výboru: Dr. Svítil, Dr. Berka, Dr. Jojko, Doc Danzig, Dr. Karel, Dr. Lindovský,       

Dr. Karlíček, Dr. Václavík, Dr. Hoňková, Dr. Jirmář. Dr. Leso omluven. 

Hodnocení sjezdu: 

Všem děkuji za příkladný přístup k organizaci i vlastnímu průběhu sjezdu. 

Sjezd byl většinou účastníků velmi pozitivně hodnocen, jedinou výjimkou byla společnost Servier.          

Na sympoziu této firmu, které bylo v sobotu dopoledne, byla velmi malá účast-částečně zaviněná 

hotelovým rozhodnutím, spojeným s vyklizením pokojů. Firmě jsem napsala omluvný dopis. 

Celkem bylo 238 účastníků, finanční bilance byla pozitivní. Povolená část zisku byla rozdělena aktivně 

zúčastněným organizátorům akce, obdobně jako v předchozích letech. 

Pro příští rok je předběžně zamluven termín 17. a 18. 1. 2019 Olomouc Hotel Clarion. 

Zásadním bodem byla volby předsedy asociace pro roky 2019–2023. Hned v prvním kole byl většinou 

hlasů zvolen Dr. Karel, Který toto předsednictví přijal.   

Program pro brněnský sjezd je připraven: 1. tradiční blok kazuistik a 2. blok EKG 21. století 

V současné době jsou na webu ČKS přednášky všech autorů, kteří udělili souhlas se zveřejněním           

(Kardio 365). 

Pro připomenutí akce přikládám několik fotografií. 

Příští schůze výboru je plánovaná v průběhu brněnského sjezdu. 

Zapsala 

MUDr. Hana Skalická, CSc, FESC 

   

 

 

  


